
Dato:  
 
11. mars 2024 kl. 20:00-21:00.  
 
Til stede: Jan-Terje, Stine, Nicolas, Jørn, Per, Petter og Mari 
Sted: Stavanger Idrettshall 
 
Agenda: 
 

1. Økonomi 
2. Sak fra Jørn (VIF G15) 
3. Avtaleforslag fra Pureplay 
4. Elitelaget, status neste sesong 

 
1. Det ble gitt en oppdatering på status regnskap og økonomi. Det ble tatt en 

gjennomgang av dokumenter til Årsmøte. Ingen saker er meldt inn. 
2. Vardeneset g15 har en gjeng 2009 som har vært rundt 8-9 stk gjennom hele sesongen. 

Stavanger er også tynt besatt i 2009 og 2010 som er neste års g15. Det har kommer 
jevnlige henvendelser på å få til et samarbeid for å kunne å ha bedre treninger, men 
muligens også å stille lag sammen hvis det ikke dukker opp flere nye i disse leirene. 
Uansett så har vi kommet fram til at det kan være lurt å teste ut med en fellestrening i 
uken. Ønsker å starte med dette snarlig. Vi har samme treningsdager, så vi tenker å trene 
hver for oss på mandager og felles i Vikinghallen på onsdager. Før et samarbeidslag i 
serie må en del ting avklares. Navn, drakter, økonomi, hvem bidrar? 
 
Vedtak: Styret vedtar at vi går videre med samarbeidslag for G15 til neste sesong. 

 
3. Avtaleforslag fra Pureplay ble gått gjennom. Styret ønsker per nå ikke å inngå en 

avtale med dem nå. 
4. Det ble gjennomgått status for elitelaget og hvordan det ser ut per nå for å stille 

lag til neste sesong. Laget har fått utsatt frist for å gi tilbakemelding til NBF. 
 
 
 
 
 
 


